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Komise školská Rady města Beroun 

 

 

Zápis č. 4/2022 
 

z jednání školské komise konaného dne 14. 12. 2022 

 

od 15,30 hodin v zasedací místnosti u obřadní místnosti MěÚ Beroun 

 

 

Přítomni: 

 

Členové komise: Mgr. Eva Chlumská, Ivana Čampulová, Mgr. Eva Drbalová, Mgr. Dagmar Kolářová, 

Mgr. Eva Kotrčová, Mgr. Ivana Ečerová, Mgr. Hana Kozohorská, Mgr. Bc. Jiří Luka,  

 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Květuše Slavíková 

 

Omluveni: Mgr. Leona Machková 

 

Tajemnice komise, zapisovatel zápisu: Ilona Perglerová 

 

Ověřovatel zápisu: Ivana Čampulová 

 

Program jednání: 

 

1. Organizační záležitosti 

2. Člověk v tísni 

3. Výroční zprávy ZŠ a zprávy o činnosti MŠ za šk. rok 21/22 

4. Rozpočet škol. zařízení, plán investic a údržby na rok 2023 

5. Návrh plánu činnosti komise na rok 2023 

6. Různé  

 

 

                       Jednání 

 

 

K bodu 1 – Organizační záležitosti 

 

1a) Zahájení 

Předsedkyně komise Mgr. Eva Chlumská přivítala všechny přítomné členy komise a požádala je o 

krátké představení. Dále přivítala Mgr. Dušana Tomča, Mgr. Květuši Slavíkovou. 

 

Dále předsedkyně komise konstatovala, že v době zahájení jednání komise bylo přítomno 6 členů a 

komise je usnášeníschopná. 

 

1b) Jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Předsedkyně komise jmenovala zapisovatelkou Ilonu Perglerovou a ověřovatelkou zápisu Ivanu 

Čampulovou. 

 

1c) Jmenování místopředsedy komise 

Předsedkyně komise informovala přítomné o nutnosti zvolení místopředsedy komise na nové období. 

Jako novou místopředsedkyni komise navrhla paní Ivanu Čampulovou, která nominaci přijala. Žádný 

z členů komise neměl k navržené osobě připomínky. 
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Usnesení: Komise školská jmenuje Ivanu Čampulovou místopředsedkyní Komise školské Rady města 

Beroun. 

Hlasování:      pro – 6  proti –  0  zdržel se - 0 

 

15:45 se do jednání komise dostavila Mgr. Ivana Ečerová. 

 

1e) Kontrola plnění usnesení komise 

Přehled usnesení RM a ZM – oblast školství od 20. 6. 2022 do 1. 12. 2022 byl zaslán členům komise 

jako podklad na jednání, není součástí zápisu. Žádný z přítomných členů neměl k zaslanému přehledu 
dotazy. 

Usnesení:        Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:      pro – 7  proti –  0  zdržel se - 0 

 

16:00 se do jednání komise dostavila Mgr. Dagmar Kolářová. 

 

K bodu 2 – Člověk v tísni  

 

Mgr. Květuše Slavíková informovala členy, že v prostorech Centra pomoci bude od 1. 1. 2023 

Komunitně integrační centrum, zaštítěné společností Člověk v tísni. Bude zde probíhat doučování 

ukrajinských dětí, které by mělo doplnit nabídku doučování na základních školách (starší děti, hravá 

forma…..). 

Požádala přítomné o distribuci letáčků, kterými Člověk v tísni hledá dobrovolníky na doučování. 

Nemusí se jednat pouze o pedagogy. 

 

Usnesení:        Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:       pro – 8  proti – 0  zdržel se - 0 

 

K bodu 3 – Výroční zprávy ZŠ a zprávy o činnosti MŠ za šk. rok 21/22 
 

Odkazy na jednotlivé výroční zprávy škol byly zaslány členům před jednáním komise. Předsedkyně 

komise konstatovala, že všechny výroční zprávy po obsahové stránce odpovídají předepsané struktuře. 

 

Usnesení:        Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:      pro – 8  proti – 0 zdržel se - 0 

 

K bodu 4 - Rozpočet škol. zařízení, plán investic a údržby na rok 2023 

 

Předsedkyně komise konstatovala, že město jedná při plánování investic do škol systémově. 

Upozornila na největší plánované investice do škol, a to novou MŠ Na Máchovně, opravu fasády na 

ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. a novou tělocvičnu na 2. ZŠ a MŠ. 

Mgr. Kotrčová požádala o informaci, v jakém stavu je příprava projektu MŠ Na Máchovně, zda je již 

stavební povolení. 

Mgr. Tomčo odpověděl, že o stavební povolení je zažádáno a v nejbližších dnech by mělo být vydáno. 

Informoval přítomné také o plánované kapacitě MŠ. 

 

Usnesení:        Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:      pro – 8  proti – 0 zdržel se - 0 

 

K bodu 5 -  Návrh plánu činnosti komise na rok 2023 

 

Návrh Plánu činnosti na rok 2023 byl členům komise zaslán před jednáním komise. Předsedkyně 

komise navrhla přesunutí prvního jednání na měsíc březen, přesunutí bodu Přehled vybraných 
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ukazatelů hospodaření škol za rok 2022 na červen 2023 a do programu na březen doplnit bod Provoz 

školních jídelen. Dále požádala o připomínky k obsahu programu jednání.  

Usnesení:       Komise školská schvaluje Plán činnosti na rok 2023 v upraveném znění. 

Hlasování:      pro – 8 proti –  0 zdržel se – 0 

 

K bodu 6 - Různé 

 

Předsedkyně komise informovala přítomné o výsledcích jednání stravovací komise. Vzhledem ke 

změně názvu organizace od 1. 1. 2023 a velkému množství dodatků k původní smlouvě, navrhla 

prověření možnosti změny smlouvy. 

Mgr. Tomčo informoval přítomné, že odbor školství a volnočasových aktivit zavedl od letošního 

školního roku častější kontroly v jídelnách, k hodnocení byl vytvořen také nový formulář, kde je 

hodnocena nejen kvalita jídel, ale i prostředí a personál školních jídelen. 

Mgr. Kolářová navrhla do případné změny smlouvy zapracovat také odpovědnost za odložené věci 

strávníků. 

Mgr. Slavíková informovala přítomné, že v nejbližší době bude na webu města a jednotlivých škol 

zveřejněn aktuální provozní řád školní jídelny a od ledna pak nový aktualizovaný řád. 

Usnesení:     Komise školská žádá odbor školství a volnočasových aktivit o prověření možnosti změny 

smlouvy v souvislosti se změnou názvu dodavatele a velkému množství dodatků původní smlouvy. 

Hlasování:    pro – 8 proti –  0 zdržel se – 0 

 

Po vyčerpání programu předsedkyně komise ukončila její jednání v 17:00 hodin 

 

Zapsala: Ilona Perglerová 

Ověřila: Ivana Čampulová 

 

Předsedkyně komise: Mgr. Eva Chlumská 


